
肖像權使用同意書 

  

本人同意由元智大學所開設/舉辦                     課程/活動，

授權元智大學拍攝、修飾、使用、公開展示本人之肖像(包含照片及動

態影像)，本人同意且授權元智大學得基於推廣、宣導及教育目的，就

上述攝影著作(內含授權之肖像)享有完整之著作權，得無償且不限次

數、時間或形式公開播放、公開推廣、重製或編輯，本人皆無異議。 

I hereby consent to Yuan Ze University filming, editing, using, and publicly 

displaying my likeness (including photos and videos) as part of the  

"                                  " course offered by the university.   

 

I further grant Yuan Ze University full copyright over the aforementioned 

media, including my authorized likeness, for purposes of promotion, 

advocacy, and education. This authorization includes the unlimited, 

royalty-free right to publicly broadcast, promote, reproduce, or edit the 

media without restriction on the number of uses, time, or format. I express 

no objections to this agreement. 

 

 

立同意書人 Name：__________________________________ 

(請親自簽名 Sign or Seal) 

 

身分證字號 ID number：_____________________________ 

 

 

 

 

中 華 民 國   年  月  日 


